
Landbrugsvejs lukning. 
 
Der er nu indløbet svar fra Odense Kommune v/rådmand Jane Jegind på vort forslag om at genåbne 
Landbrugsvej med et lyskryds. Et lyskryds som kan flyttes fra Forskerparken til Landbrugsvej, og så med 
en stikvej ned til Forskerparken. 
 

Kommunens svar er, at man synes det er en god idè med flere indbyggede fordele. Der er dog den 
væsentlige ulempe, at det vil koste ca. 7 mio kr., og dem har kommunen ikke!!  
 
Det betyder dog ikke, at aktørgruppen opgiver af denne grund. Økonomi er jo et prioriteringsspørgsmål, 
og nu har vi jo lige set, at kommunen er parate til at hælde 5,2 mio kr. i at dobbeltrette Rismarksvej i en 
periode. Så pengene kan jo godt findes hvis man vil.  

 
Aktørgruppen har nu taget kontakt til et par politikere, for at finde ud af om sagen kan løses politisk – 

altså om det har ”nogen gang på jord”. Herudover skal vi i nær fremtid have et møde med 
Forskerparken, som også er interesseret i en ekstra forbindelsesvej til SDU. Hvis vi kan få Forskerparken 
til at bakke op om vort forslag, så tror vi der er større chance for at vores idè vil blive prioriteret. 
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